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Rada Miejska Gminy Osieczna 

 

PROTOKÓŁ NR 90.2023 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna w dniu 2 marca 2023 roku 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie.  

2. Odczytanie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu ostatniego posiedzenia Komisji 

4. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia komisji Rady Miejskiej Gminy Osieczna.  

5. Opracowanie sprawozdania z działalności Komisji za 2022 rok. 

6. Wolne głosy i wnioski. 

7. Zakończenie obrad. 

 

 

Ad. 1. Otwarcie.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Dokonał otwarcia posiedzenia Komisji. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu. 

Zaznaczył, że Komisja pracuję w pełnym składzie. 

Lista obecności członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna na posiedzeniu w dniu 2 marca 2023 r. stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu.  

Ad. 2. Odczytanie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie.  

2. Odczytanie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu ostatniego posiedzenia Komisji 

4. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia komisji Rady Miejskiej Gminy Osieczna.  

5. Opracowanie sprawozdania z działalności Komisji za 2022 rok. 

6. Wolne głosy i wnioski. 

7. Zakończenie obrad. 

Uwag nie wniesiono – Komisja pracuje, wg przedstawionego porządku obrad.  

Ad. 3. Przyjęcie protokołu ostatniego posiedzenia Komisji. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu ostatniego posiedzenia Komisji. 

W głosowaniu udział wzięło 7 członków Komisji.  

Wyniki głosowania: za – 7, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Wszyscy obecni głosowali „za” przyjęciem protokołu ostatniego posiedzenia Komisji. 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia komisji Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia komisji Rady Miejskiej 

Gminy Osieczna. 

W głosowaniu udział wzięło 7 członków Komisji.  

Wyniki głosowania: za – 7, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Wszyscy obecni głosowali „za” przyjęciem protokołu wspólnego posiedzenia stałych komisji. 

Ad. 5. Opracowanie sprawozdania z działalności Komisji za 2022 rok. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Powiedział, że ma przygotowany projekt sprawozdania, który następnie odczytał.   

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia w roku 2022 obradowała na 9 posiedzeniach,                    

tj. w dniach: 18 stycznia, 10 marca, 10 maja, 20 czerwca, 20 lipca, 11 października,                                 

26 października, 24 listopada i 19 grudnia. 

Pierwsze posiedzenie Komisji w 2022 roku zwołano na dzień 18 stycznia, na którym 

przygotowano roczny plan pracy. Zgodnie z art. 21 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym 

Komisja opracowany plan pracy przedłożyła Radzie Miejskiej do uchwalenia. 

Na posiedzeniu w dniu 10 marca 2022 r. Komisja opracowała sprawozdanie ze swojej 

działalności w 2021 roku, które przekazała Radzie Miejskiej Gminy Osieczna do przyjęcia.  

Posiedzenie w dniu 10 maja 2022 r. było posiedzeniem wspólnym Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji, Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia, podczas którego komisje pozytywnie zaopiniowały 

sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Osieczna za 2021 rok. 

Kolejne posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia odbyło się w dniu                                  

20 czerwca 2022 r. Tematem posiedzenia była informacja dotycząca analizy kosztów 

utrzymania dziecka w żłobkach funkcjonujących na terenie Gminy Osieczna. Komisja 

zaopiniowała miesięczną wysokość kosztów, jaką rodzice będą ponosić za pobyt dziecka                           

w żłobku. 

W trakcie posiedzenia, w dniu 20 lipca 2022 r., w odpowiedzi na pismo Rady Rodziców 

Gminnego Żłobka w Kąkolewie – Komisja podtrzymała stanowisko w sprawie wysokości 

opłaty za pobyt dziecka w żłobku wyrażone w uchwale XLI.296.2022 Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna z dnia 28 czerwca 2022 r.  

W dniu 11 października 2022 r. Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia obradowała 

wspólnie z Komisją Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, Komisją 

Rewizyjną oraz Komisją Skarg, Wniosków i Petycji. Tematem posiedzenia była analiza 

wykonania budżetu Gminy Osieczna za I półrocze 2022 r. oraz zaopiniowanie propozycji 

stawek podatkowych i opłat lokalnych na 2023 r. – komisje nie zgłosiły wniosków do 

przedstawionych informacji z wykonania budżetu za I półrocze 2022 r., propozycje stawek 

podatkowych i opłat lokalnych na kolejny rok zaopiniowały pozytywnie.  

Komisja w dniu 26 października 2022 r. zapoznała się z informacją o rozbudowie Zespołu 

Szkół w Świerczynie. 

Na posiedzeniu w dniu 24 listopada 2022 r. komisje stałe Rady Miejskiej Gminy Osieczna 

zaopiniowały projekt budżetu Gminy Osieczna na 2023 rok. Burmistrz Gminy Osieczna 

przedłożył informację o najważniejszych przewidywanych dochodach, wydatkach                              

i zadaniach. Komisje po zadaniu pytań i udzieleniu odpowiedzi i wyjaśnień przez Burmistrza               

i Skarbnika Gminy Osieczna nie zgłosiły wniosków do projektu budżetu na 2023 rok.                        

W głosowaniu pozytywnie jednogłośnie członkowie stałych komisji Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna zaopiniowali projekt uchwały budżetowej na 2023 rok. 

Ostatnie posiedzenie Komisji w roku 2022 odbyło się 19 grudnia. Tematem posiedzenia było 

zaopiniowanie propozycji zmiany Statutu Centrum Kultury i Biblioteki w Osiecznej                 
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oraz Statutu Szkolnego Schroniska Młodzieżowego Morena w Osiecznej. Komisja                                

po omówieniu przedmiotowych zagadnień w drodze głosowania pozytywnie zaopiniowała 

koncepcję zmiany powyższy statutów. 

W okresie sprawozdawczym w wolnych głosach i wnioskach zabrano głos w sprawach 

bieżących Gminy. 

Szczegółowe informacje na temat prac komisji można uzyskać z protokołów                             

posiedzeń Komisji dostępnych w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Osieczna. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania. Uwag                   

nie zgłoszono. Przewodniczący przeprowadził głosowanie w sprawie przyjęcia sprawozdania                      

z działalności Komisji za 2022 rok.  

W głosowaniu udział wzięło 7 członków Komisji. 

Wyniki głosowania: za – 7, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej 

Gminy Osieczna za 2022 rok stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

Ad. 6. Wolne głosy i wnioski.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Zaprosił do dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Zapytał Pana Burmistrza, czy poprawiła się frekwencja w Gminnym Żłobku w Kąkolewie. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Powiedział, że już informował jaką mamy sytuację, ale zaraz sprawdzi i przekaże aktualną 

liczbę dzieci uczęszczających do żłobków. 

Poinformował o dyspozycji Prezesa Sądu Rejonowego w Lesznie dotyczącej odpracowywania 

przez nieletnich prac społecznych. Zgodnie z rozporządzenia Ministra Sprawiedliwości z dnia 

19 stycznia 2023 r. wyznaczyliśmy podmiot, na rzecz którego wykonywana będzie przez 

nieletnich praca społeczna. Jeżeli będzie skierowanie na takie prace, młody człowiek będzie                              

je realizował w CKiB w Osiecznej.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał o kwestię aplikacji klubów sportowych o finanse zewnętrzne.  

Na stronie Ministerstwa Sportu pojawiła się informacja o nowej edycji rekrutacji klubów 

sportowych do Rządowego Programu Klub – edycja 2023. Powiedział, że za każdym razem 

dziwi się, że żaden z naszych klubów nie ubiega się o te pieniądze.  

Mówił, że na stronie leszno24.pl przeczytał, że Zarząd Powiatu Leszczyńskiego rozstrzygnął 

konkurs ofert na realizację zadań publicznych ze sfery działalności pożytku publicznego                      

m.in. w zakresie wspierania i upowszechniania kultury fizycznej. Aplikowało 36 (trzydzieści 

sześć)  podmiotów z naszego powiatu. 30 (Trzydzieści) otrzymało dofinansowanie, w tym 

Uczniowski Koszykarski Klub Sportowy „ISKRA” Osieczna, który aplikował o 5000 zł,                    

a otrzymał 2000 zł. Nie jest to duża kwota, ale na pewno się przyda. Z tych materiałów wynika, 

że nikt więcej z terenu Gminy Osieczna nie aplikował o te pieniądze. Przewodniczący 

stwierdził, że dobrze byłoby gdyby kluby aplikowały w ramach wspomnianego wyżej 

Rządowego Programu Klub.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Powiedział, że Prezes KS Błękitni Kąkolewo chciał wystąpić, ale niestety było  za późno.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Powiedział, że z tego co wie UKS Kąkolewo aplikował o dotację w konkursie powiatowym. 

Jeżeli nie ma ich wśród beneficjentów to znaczy, że komisja konkursowa tak uznała.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 



4 
 

Powiedział, że na liście podmiotów, które nie otrzymały dotacji ich nie było -                                         

chyba, że to przeoczył. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Powiedział, że trzeba to sprawdzić. 

Następnie Pan Burmistrz odpowiedział na pytanie dotyczące aktualnej liczby dzieci 

uczęszczających do gminnych żłobków: 

− w osieckim mamy 13 (trzynaścioro) dzieci, 

− w kąkolewskim aktualnie jest 6 (sześcioro) dzieci - od 9 marca 2023 r. przybędzie                      

2 (dwójka), razem będzie 8 (ośmioro) podopiecznych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał, czy struktura organizacyjna pozwala na ograniczenie kosztów jeżeli taki trend będzie 

się utrzymywał, czy koszty żłobków są stałe i niezależne od tego.  

Dodał, że ma na myśli koszty osobowe. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że póki co mamy trwałość projektu, więc tych zmian dokonywać nie można.              

Są przepisy, które określają pewne normy. Burmistrz nie zamierza wykonywać redukcji etatów. 

W ocenie Pana Burmistrza jest to projekt na lata i ma nadzieję, że w żłobkach będzie więcej 

dzieci. Przypomniał, że zmiana etatyzacji została przeprowadzona w związku  ze zmianą 

Dyrektora. W każdym, żłobku mieliśmy 4 (cztery) etaty opiekunek (3+0,5 etatu dyrektora) oraz 

1 (jeden) etat osoby, która zajmuje się porządkiem. Po zmianach mamy 3 (trzy) opiekunki,                 

w tym dyrektor, który jako opiekun ma 2 godz. mniej niż normalny przydział zatrudnionych 

opiekunek. Jeżeli chodzi o osobę dbającą o porządek zmieniliśmy 1 etat na ¾ etatu.                       

Ponadto nie ma już osób, które przed zmianą pracowały na umowę zlecenie jako 

konserwatorzy.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Powiedział, że 3 (trzy) opiekunki na 8 (osiem) dzieci to nie jest dobry przelicznik, ale jesteśmy 

zasobną Gminą i stać nas na to. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Powiedział, że nie rozumie i zapytał, czy ma zwolnić jakąś osobę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Odparł, że tylko zadał pytanie. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Powiedział, że już odpowiedział. Nie zamierza nikogo zwalniać.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Stwierdził, że po prostu się nad tym zastanawia – mamy pełną obsadę, 16 (szesnaście) miejsc 

w żłobku i 8 (osiem) dzieci. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Powiedział, że mamy żłobki, na które się zgodziliśmy, a teraz Pan Przewodniczący zmienia 

zdanie i rozpoczyna poszukiwania rozwiązań.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Odpowiedział, że nie zmienił zdania. Jest zwolennikiem istnienia żłobków Gminie, ale jest 

zaniepokojony tym, że w Kąkolewie mamy połowę miejsc wolnych i tylko zadaje pytania. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że projekt dopiero się zaczyna. Nie zawsze początki są na „pełnych obrotach”. 

Ad. 7. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Z powodu wyczerpania porządku obrad zakończył posiedzenie Komisji. 
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     Protokołowała      Przewodniczący  

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

    Marta Skorupka 

 

Robert Skrzypek 

 


